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In dit nummer: 

HUURDERS 
De OR vraagt naar de stand van zaken rond de huurders. 
Volgens directeur Kuipers start Biopack waarschijnlijk eind februari 
2017 met de plaatsing van de machines en tanks. De machines 
moeten uit Taiwan komen en de tanks moeten nog worden ge-
maakt. Daarnaast moet de elektriciteitvoorziening nog geregeld 
worden. 
De directeur deelde ook mee, dat RSR revalidatieservice de huur 
van de ruimte in het magazijn heeft opgezegd per 1-3-2017. Over 
een nieuwe bestemming van die ruimte wordt nagedacht.  

Directeur Ten Brink lichtte de stand van zaken ten aanzien van de 
fusie toe. Op 29-11-2016 zijn in de 3 colleges de scenario’s bespro-
ken en de inrichtingsplannen. Alle 3 colleges kozen voor scenario 3. 
Een persbericht is hierover uitgegaan. De keus voor scenario 3 is 
een voor ons positief advies. 
Voor scenario 3 zullen wij in het 1e kwartaal van 2017 keuzes moe-
ten maken welke reïntegratie activiteiten wij gaan uitvoeren in de 
jaren 2018 t/m 2020. Wij kunnen met de stijgende tekorten binnen 
de sociale werkvoorziening door de afname van de subsidie niet alle 
reïntegratietaken blijven uitvoeren die wij nu doen. Voordeel van dit 
scenario is dat de gevolgen gering zijn en dat eventuele tekorten 
vanaf 2018 voor een groot deel ten laste komen van onze gemeen-
ten. Een kleiner deel van de tekorten zal gedekt worden uit ons par-
ticipatiebudget. Uiteraard moet geprobeerd worden tekorten zo klein 
mogelijk te houden, zodat er nog geld overblijft om mensen, die on-
der de P-wet vallen, naar werk te begeleiden. 
Op zich moeten de 3 raden nog besluiten over de scenario’s, maar 
de kans dat het mis gaat, is niet groot. Op 15, 19 en 22 december 
vinden de raadsvergaderingen plaats, respectievelijk van Appinge-
dam, Loppersum en Delfzijl. Op woensdag 7 december is er een 
informatie bijeenkomst voor de 3 raden, met een toelichting door de 
projectgroep.  

De OR constateerde, dat het overzicht 
personeelsbestand WSW gestaag daalt. 
Volgens directeur Kuipers gaat dit snel-
ler dan verwacht wegens enkele WIA-
gevallen. In de komende jaren zal dit 
vaker voorkomen. Dit jaar daalt het be-

stand uiteindelijk met 25 FTE’s.  
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SALARISADMINISTRATIE 

De OR ontving een adviesaanvraag voor de overstap van 
alle ambtelijke medewerkers en de Jobber mensen van de 
eigen salarisadministratie en personeelsregistratie van Five-
lingo naar het systeem van de gemeente Delfzijl. Volgens de 
adviesaanvraag gaat onze huidige ”leverancier” ADP niet 
mee in de ontwikkelingen tav de CAR-Uwo, terwijl die van de 
gemeente Delfzijl dat wel doet. Bovendien zijn alle ambtelij-
ke medewerkers van Appingedam en Loppersum ook al aan-
gesloten op datzelfde systeem. Daardoor zijn we voor wat de 
personeelsadministratie betreft al helemaal “Herindelings-
gereed”.  
Tijdens het overleg over deze adviesaanvraag met de beide 
directeuren van 6-12-2016 werd meegedeeld, dat door de 
overstap de reiskostenvergoeding komt te vervallen. Er is 
alleen nog de zgn. uitruil met de belastingdienst aan het 
eind van het jaar mogelijk. Waarop de OR constateerde, dat 
sommige mensen er dus financieel op achteruit zullen gaan. 
De OR heeft nog geen advies afgegeven. Ondertussen blijkt 
de overstap al te zijn geregeld. Dat vindt de OR wel heel erg 
kort door de bocht. Er is contact gelegd met de juridisch 
adviseur van de OR om te overleggen over eventuele ver-
volgstappen. 

CIJFERS 

De OR kreeg de tertaalrapportage over de 
2e serie van 4 maand van dit jaar toege-
stuurd. Dus de cijfers tot en met de maand 
augustus 2016. Voor Fivelingo wordt op 
basis van cijfers tot en met oktober nog 
steeds op een negatief resultaat gekoerst 
van bijna 3 ton. Dat is wel 4 ½  ton lager 
dan begroot. De ISD Noordoost verwacht 
aan het eind van het jaar een positief saldo 
van circa 2 ton. Dit door een geringe daling 

van het aantal uitkeringsgerechtigden. 


